
Дејвид Мекалистер: Почетак преговора Србије са ЕУ можда следеће године, Србија на добром путу, а колико дуго ће ту бити, зависи од брзине којом буде испуњавала своје обавезе
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Европска унија је отворена новим члановима, посебно када говоримо о земљама
Западног Балкана, рекао је Дејвид Мекалистер, известилац Европског парламента за
Србију на економском самиту који се одржава у хотелу Метропол.

  

  

- Србија је на путу ка ЕУ, Србија је на добром путу, али колико ће ту дуго бити зависи од
тога колико ће брзо реализовати своје обавезе. Битне фазе су економија, владавина
права, регионална сарадња и питање Косова - каже Мекалистер и верује да ће прва
преговарачка поглавља са Србијом могла бити покренута следеће године.

  

Он је оценио да је Србија у том погледу остварила огроман напредак у протеклих
неколико година, додајући да се обавезе Србије односе на поглавља 23, 24 и 35.
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Јоксимовић: Надам се отварању поглавља

  

Министарка без портфеља задужена за европске интеграције Јадранка Јоксимовић
изјавила је данас да се нада да ће Србија отворити прва поглавља у преговорима са ЕУ
до краја ове године, што ће омогућити дубље и брже реформе.

  

  

Отварање поглавља је веома важан сигнал да идемо у правом правцу, то је потврда од
Европске уније да смо постигли резултате�, рекла је Јоксимовић на 15. Економском
самиту Србије.

  

Она је навела да се у оквиру 35 поглавља налазе различите области у друштву и да је
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њихово отварање веома важно јер омогућава дубље и брже реформе.

  

Веома је важно да отворимо поглавља, јер ће онда Европска комисија, Влада Србије и
грађани моћи да измере ниво реформи које смо постигли. На пример, отварање
поглавља 23 и 24, која се баве основним правима, правосуђем, безбедношћу, даје нам
могућности да измеримо шта смо урадили у поређењу са нашим планом�, рекла је
Јоксимовић.

  

Министарка је подсетила да су преговори са ЕУ отворени прошле године крајем јануара,
да је скриниг успешно завршен, те да је Србија показала изузетне административне
капацитете, који ће се током преговора свакако побољшати.

  

Важно је да покажемо да имамо капацитете и да ћемо их током преговора и
побољшати�, рекла је Јоксимовић.

  

(Танјуг)    
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